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Z A P I S N I K
s 128. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 19. svibnja 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Zrinka Ružić,
službenica  Odsjeka  za  proračun  i  financije,  Hrvoje  Zatezalo,  „Risnjak  –  Delnice“  d.o.o.,  Branka
Crnković,  djelatnica  GSC Delnice,  Mirela  Srkoč Šenkinc,  direktorica  Turističkog ureda Turističke
zajednice  Grada  Delnica,  Dragan  Abramović,  zapovjednik  JVP  Delnice,  Martina  Petranović,
službenica  Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar,
tajnica gradonačelnika.

Izostanak je ispričala Katarina Mihelčić, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje
Branka Crnković, Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka Ružić),  Davorka Grgurić,
Zvezdana  Jerković,  Tomislav  Mrle  umjesto  kojeg  sjednici  prisustvuje  Martina  Petranović,  Nikola
Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Hrvoje Zatezalo.

PLANSKI KOLEGIJ

MARTINA PETRANOVIĆ
- Izrada Rješenja nakon sjednice Socijalnog vijeća.
- Izrada Izvješća o financiranju projekata i programa organizacije civilnog društva.
- Mjesečno izvješće vezano za socijalu dostaviti PGŽ.
- Objavljene  su  liste  za  izbor  vijeća  MO,  jučer  je  na  tu  temu  održan  sastanak  Izbornog

povjerenstva  s  predstavnicima  političkih  stranaka  oko  sastavljanja  biračkih  odbora,  danas
slijedi izrada rješenja.

- Za stručno osposobljavanje čeka se odobrenje HZZZ-a za sklapanje ugovora.
- Jučer su bili predstavnici Inginspekta vezano uz zaštitu na radu. Moramo odrediti osobu koja

će položiti prvu pomoć. Hidrantska mreža nije u redu. Što se tiče Pravilnika o zaštitnoj odjeći i
obući smatraju da je to što je navedeno u Procjeni dovoljno no vidjet će se kako su to uredile
druge JLS.

- Kontaktirati  Upravni  sud  u  Rijeci  da  se  vidi  da  li  je  podnesena  tužba  na  Rješenje  o
odbacivanju žalbe na rješenje o prijemu službenice. Usporedo s time izrađuje se Rješenje o
rasporedu na radno mjesto.

- U  jesen  2013.  godine  otvoren  je  privremeni  račun  na  koji  su  došla  sredstva  vezana  za
osnivanje  Zaklade  Janet  Majnarich.  Kako  do  realizacije  nije  došlo,  a  u  međuvremenu  je
potpisan  trojni  sporazum u  kojem je  definirano  kamo  će  se  uložiti  sredstva  iz  oporuke,
gospodin Smiljanić traži da se zatvori privremeni račun. Uspostavljen je kontakt s bankom i
prema prvim reakcijama doći će do problema jer banka navodi da se račun ne može zatvoriti
tako da je odmah upućen e-mail banci da to ipak napravi jer se radi o privatnim sredstvima.
Gradonačelnik je zatražio da izvršitelji oporuke (Dušević i Smiljanić) pismeno s obrazloženim
razlozima izraze svoj stav.

GORDANA PISKAČ



- Jučer je došao potpisani elaborat od DUUDI-ja za novu knjižnicu i treba ga dostaviti geometru
da napravi provedbu istoga u katastru i gruntovnici. Treba prikupiti svu potrebnu 
dokumentaciju da se zatraži darovanje od strane DUUDI-ja.

- Poslovi vezani uz rebalans i prateće dokumente. U petak smo u Ministarstvu financija dobili
pojašnjenje na što možemo trošiti sredstva pomoći. Zatražit ćemo i pisano očitovanje jer se
sredstva mogu trošiti na otplatu kredita kao i na izgradnju komunalne infrastrukture s time da
tu stavku knjižimo na „četvorci“ što znači da podliježemo plaćanju PDV-a.

- Pribavljanje ponuda za izradu idejnog rješenja tržnice.
- Sastanak u Komunalcu vezano za izgradnju komunalne infrastrukture, nastavno će se održati

prvi sastanak na temu uvođenja u radove našeg izvođača na rekonstrukciji  Supilove ulice.
Sutra će doći predstavnici agencije koji će pregledati radove koji se odnose na debljinu asfalta
i pregled svih dokumenata.

- Obilazak  ceste  do  Biljevine  s  predstavnicima  Hrvatskih  šuma  od  kojih  je  zatraženo  da
stabiliziraju taj dio ceste te da saniraju rupe.

- Autoceste traže idejni projekt vezano za rekonstrukciju paralelnog puta Dedin, traže postavu
ograde  te  da  se  spriječi  odbljesak  s  naše  ceste  na  dionicu  autoceste.  Ovaj  zahtjev  bit  će
proslijeđen  ŽUC-u.  Gradonačelnik:  naš  je  stav  da  je  to  financijska  obveza  ŽUC-a,  u
protivnom idemo sa zahtjevom za spuštanje tunela prema Petehovcu.

- Zahtjev za ukinuće javnog dobra i formiranje okućnice.
- Rješenja za komunalni doprinos, naknadu te legalizaciju nezakonito izgrađenih zgrada.
- Dogovor oko obračuna i priznavanja dijela troška u poslovnom prostoru u Crnom Lugu.
- Gradonačelnik je zatražio izvješće o uređenju objekta u Brodu na Kupi vlasnika Zidara.
- Izrada ugovora o zakupu javnih površina.
- Potrebno je utvrditi da li na području Grada Delnica postoji zemljište u vlasništvu RH koje

netko koristi bez osnove i podatke proslijediti nadležnoj agenciji.
- Iščitati i vidjeti koje su naše obveze obzirom na novi Zakon o komasaciji.
- Utvrditi cijenu korištenja novog vozila „Risnjak-Delnice“ d.o.o.
- Prometno redarstvo.
- Napravljen je očevid na kući „Bolf“ u Supilovoj ulici.
- Izrada ugovora za korištenje javnih površina te za odlaganje drva.
- Poslovi dezinsekcije i deratizacije.

BRANKA CRNKOVIĆ
- Rezervacija objekata u ljetnom periodu.
- Pripreme za izvanredni sastanak Nadzornog odbora pa Skupštine radi rebalansa rebalansa koji

će znatno utjecati na aktivnosti do kraja godine. PGŽ daje 975.000 kuna više za rad a da je i za
kuglanu i dvoranu, no  642.000 planirane od Grada će se prepoloviti kao i sredstva od Općine
Čavle. Problem je i u nenaplaćenih 250.000 kuna. Ovo je najgora godina po likvidnosti. Za
rezervacije neće biti spora ali lokalne sportaše ne možemo financirati. U gubitku smo sa svim
manifestacijama. Gordana Piskač: Svakog dana dolazimo do još gorih spoznaja. Za sada smo
ostali bez 11,5 milijuna kuna prihoda. 

DRAGAN ABRAMOVIĆ
- Registracija vozila.
- Košnja trave.
- Nabavka opreme za proslavu obljetnice DVD-a, pokrovitelj će biti Grad Delnice.
- S obzirom da će se za javnu postrojbu ukinuti sredstva u iznosu od 150.000 kuna zatražio je da

se sredstva odobre barem za prvih pet mjeseci jer su ta sredstva već potrošena.

MIRELA SRKOČ ŠENKINC
- Jučer je održan sastanak s novinarima Nizozemskog biciklističkog saveza.
- Pripremljena je sjednica Turističkog vijeća koja će se održati 25.5. 2015.
- Radi se na realizaciji PPS destinacija.



- Objavljena je presuda po kojoj je odbijena tužba gospođe Šostik.
- Sazvana je sjednica Koordinacije direktora TZ Kvarnera.
- Priprema tekstova za Besejdu.
- Festival mora i pomorske tradicije Fiumara.
- Manifestacija Gorski kotar u metropoli održat će se 14. 6. 2014. godine.
- Pojavio se problem sa strujom u Turističkom uredu. Radi se na otklanjanju nedostataka.
- Obljetnica Planinarskog društva „Petehovac“.
- Najavljen je Kros Novog lista i sajam cvijeća.
- Gospodin Osvald kaže da kompjutori u Turističkom uredu ne mogu podržati kameru tako da

ona ne snima i ne pohranjuje snimku kako je dogovoreno.

HRVOJE ZATEZALO
- Radovi na košnji trave u parku.
- Sadnja cvjetnih gredica pred zgradom grada te u kamenjarima. Gradonačelnik je zatražio da se

pojača sadnja na ulazima u grad te da se organizira sastanak sa Finom i Privrednom bankom
glede uređenja zelene površine uz njihov objekt.

- Frezanje nasada lavande.
- Košnja na groblju u Turkima.
- Redovito održavanje i čišćenje površina.
- Na fontani se pojavio problem s osiguračem.
- Gradonačelnik je zamolio da svi koji vide nešto neuobičajeno, pogotovo što se tiče prometnih

znakova koje vrlo često netko izvrće, da to jave JUO kako bi se problemi riješili i ne bi došlo
do nesreća.

INDIA RAČKI JOSKIĆ
- Stručenje knjižne građe i filmova.
- Dvije radijske emisije.
- Izrada odluke o korištenju godišnjih odmora.
- Ažuriranje web stranice.
- Prisustvovanje pričaonicama, kreativnim radionicama.
- Potrebno je pristupiti nabavi dva prijenosna računala.
- Kontrola računa dobivenih za knjige i sortiranje istih.
- Nabava knjiga stornirat će se do rebalansa.
- Tekst za Besejdu o programima za poticanje čitanja u knjižnici.
- Veliki interes djece za dolazak u knjižnicu kako na radionice, pričaonice. Udruga Dotepenac 

radit će s djecom s posebnim potrebama.
- Navodi da je odbila promociju knjige „Kristalni kardinal“ zbog njenog sadržaja.
- Od gospođe Jelušić dobivena je donacija od 100 knjiga.

Gradonačelnik je zatražio da se:
1. Napraviti identifikacija i parcelaciju zemljišta u Lučicama na kojem ima dosta šume i šteta je

da ista propada a navodnu ju je napao podkornjak.
2. Voda na fojnaru mora teći do kraja tjedna.
3. S  obzirom da  je  sutra  norijada  prometni  redar  i  jedan  policajac  moraju  biti  na  trgu  kraj

fontane.
4. Riješiti zamolbu gospodina Milana Majnarića vezano za garažu koju je uz kuću dobio kao

zamjensku kada je njegova kuća srušena.

Dovršeno u 9,10 sati.



Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


